
Geachte Gemeente, 
 
Hierbij vragen wij U de dwangmaatregel van de staatssecretaris in uw gemeenteraad te bespreken 
om, eventueel, voorbereid te zijn op deze dwangmaatregel van de heer van der Burg voor uw 
gemeente. 
 
Wij vinden dat alle 344 gemeenten verantwoordelijk gemaakt moeten worden voor de opvang van 
een evenredig deel van de mensen die naar Nederland komen. 
 
Wij vinden de dwangmaatregel van 300 mensen, veel teveel voor een dorp met 3.500 inwoners. 
 
De directe aanliggende omwonenden zijn slechts met 75 mensen, daar komen met de 
dwangmaatregel 300 mensen bij. Er is geen draagvlak voor deze maatregel, het is onbehoorlijk 
bestuur. 
 
Wij zijn niet tegen de komst van statushouders en asielzoekers. Wij vinden dat gemeenten het recht 
moeten hebben niet gedwongen te worden om 300 mensen op te vangen op een locatie. 
Gemeenten moeten het recht hebben om met een reëel alternatief te komen. Niet 300 mensen 
opvangen op een locatie, men moet ook kunnen kiezen voor 10 x 30 mensen, zodat het beter 
aansluit op de lokale situatie. 
 
Wij hopen dat u dit standpunt met ons deelt en de verantwoordelijken hierop aanspreekt. 
 
Met vriendelijke groet, 
                           (direct omwonende) 
 
 
 


